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Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie grninnym

(t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) przekazuję interpelację z dnia 24 lutego 2025 r.

złożoną przez radnego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Jacka Kapsę w

sprawie przystąpienia gminy do Ogólnopolskiej Karty Seniora w rarnach Prograrnu

,,Gmina Przyjazna Seniorom".
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Jacek Kapsa
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Sępóliio Krajeńskie, 24.02.2025 r.
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Burmistrz Sępółna Krajeńskjego
mgr inż. Waldemar StupałkowskM
za pośrednietwem
Przewodnieząeego Rady Miejskiej
w Sępółnie Kyajeńskim

INTERPELACJA

Szanowny Panie Brirrnistrzu,

Na ostatniej sesji Rady Miejskiej radny Robert Czerechowski złożył iiiterpelac3e;
dotyezącą stworzenia Krajeńskiej Karty Seniora %dź Sępoleńskiej Karty Seniora. Osobiście
uważam ten pomysł za waitościowy i potrzebny, jednakże zmartwiła mnie odpowiedź
wskazująca na konieczność przepro'svadzei'.ia szczegółowej analizy aspektóixi organizacyjnych
i finansowych. O ile decyzja o stworzeniri własnego, autorskiego programu wymaga
dokładnego opracowania, o tyle istnieje możliwość natychiniastowego wdrożenia rozwiązania,
które już sprawdziło się w innycb gi'ninaeh.

W związku z tym się z propozyc3ą przystąpienia iiaszej gminy do
Ogólnopolskiej Kaity Seniora w ramach Prograii'iu "Gmina Przyjazna Seniorom". Jest to
inicjatywa działająca od wielu lat, do której przyst:ąpiło już blisko 300 gmiii i miast, w tym iiasi
sąsiedzi z Tueholi. Program skierowany jest do osób powyżej 60. roku życia i rimożliwia im
korzystanie ze zniżek na terenie całego kraju. Jest to rozwiązanie o wiele bardziej funkcjonalne
niż tworzenie lokalnej karty, która mogłaby oferowac jedynie ograniezone możliwości iia
poziomie gminnym.

ZWraCanl

Co istotne, Ogólnopolska Karta Seniora jest wydawaiia bezpłatnie, a jej wdrożenie nie
wymaga skomplikowanych procedur admiiiistracyjnycli ani dużych nakładów finansowych. W
dniu dzisiejszym skoiitaktowałem się z oso% odpowiedzialną za Program "Gmiiia Przyjazna
Seniorom" i poprosiłem o przekazanie pakietu iiiformacy?jnego, który został ?już wysłaiiy ao
sekretariatu Urzędu Miejskiego.

Czy gmina Sępółno Krąjeńskie rozważa możliwość przystąpienia do tego programu i
czy moglibyśmy liezyć na szybsze w%czenie się do ogólnopolskiego rozwiązania, które wydaje
się być bardziej efektywne i funkcjoiialne w porównaniri z tworzeniein lokalnej karty seniora?

Liczę na pozytywne rozpatrzenie mojej propozycji i szybkie przystąpienie gn?iiny
Sępólno K?rajeńskie do tego sprawdzoiiego i efektywnego programu, który przyczyni się do
poprawy jakości żyeia naszycli seniorów.
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